
Ciemu attīstības plānu sanāksmes 

 

19.09.2024., Carnikava 
Kopienas stiprināšana: 

• ... 

Transporta infrastruktūra: 

• Vajadzīgs ceļš gar Carnikavas vidusskolu. 

• Jāuzstāda radars uz P1 ciema sākumā / beigās iedzīvotāju drošas vides nodrošināšanai. 

• Gājēju pārejas drošības uzlabošana. Pacēlumu ierīkošana, lai mašīnas piebremzētu. 

• Gājēju pārejas ierīkošana Atpūtas – Rīgas ielas krustojumā 

• Gājēju ceļa virsmas uzlabošana 

• Jāparedz 30 km/h ātruma ierobežošana visā Carnikavas ciemā 

Vide, dabas aizsardzība: 

• 11.09.2024. komitejā bija diskusijas par krematorija noraidīšanu. 

• Vēlas mākslīgā ledus slidotavu. 

• Jāattīsta sporta laukums. 

• Pie ēkām nepieciešams kvalitatīvs labiekārtojums. 

• Ir tuvu dabas klātbūtne. 

• Aizliegt izklaides un mācību gaisa satiksmi, lai ierobežotu gaisa piesārņošanu ar svinu 

un trokšņa samazināšanu 

Uzņēmējdarbība, tās attīstība: 

• … 

Sabiedriskais transports: 

• Ir laba satiksme ar Rīgu. 

• Jāuzlabo velo pāreja pāri dzelzceļam  

Armija: 

• … 

Komunikācija: 

• Siguldas pašvaldībai iedzīvotāji tic un nāk uz sanāksmēm, sabiedriskām apspriešanām. 

• Pašvaldība neizskata plenēra rezultātus! Plenērs neprasa to izskatīt līdz 2037.gadam. 

Teritorijas izmaiņas, teritorijas plānošana: 

• Kāpēc Garupi nepievieno Carnikavai? Garupē arī nav komunikācijas, bet ir plānots to 

darīt. 

• Ir laba satiksme ar Rīgu 

• Zems iedzīvotāju blīvums 

• Ir nodrošināta izglītības u.c. infrastruktūra. 

 


